
 
 
 

Generalforsamlingen i Grundejerforeningen Tvingsbakken d. 10. april 2019. 
 

Referat: 

18 fremmødte – Referent: Kim Vangskjær nr. 47 . 

Ad 1: Som dirigent blev valgt Martin i nr. 8, der fandt, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Ad 2: Beretning fra bestyrelsen er vedlagt, som formanden læste højt. 

Yderligere: 

– Vandpytter: Formanden beder om, at de resterende beboere, som har store vandpytter på vejen, 

sender en mail til  niels.seehusen@gmail.com eller bestyrelsen tvingsbakken.bestyrelsen@gmail.com  

– Rågekoloni: Bestyrelsen har fået en kyndig til at komme og fjerne rågerederne inden sæsonen 

startede, og der er fjernet ca. 60+ reder. 

 

– Den nye hjemmeside: tvingbakken.org. Udformet af Kim med bravour!! 

 

– Fibernet: Jens Katz-Kolberg (20) beretter: Der var i 2017 et projekt, som vi ikke kom med i grundet 

for lille tilslutning. Næste bredbåndpulje 2018 var kun for landdistrikter. Vi prøver endnu en gang d. 

7. maj 2019.   

 

– Lergravsprojektet: Morten Schultz fortæller, at det går efter planen.  

Poul Tokkesdal nr. 44  – Markudvalget – Nord for søen er alt reetableret, syd for søen mangler en 

del. Drænrør på den våde del af marken vil blive reetableret. 

Teglværket har fået ny direktør, og der er dialog med Markudvalget. Ny støjvold vil blive sat i gang 

efter nærmere aftale. 

– Hastighed: Store hastighedsproblemer. Visse beboere viser overhovedet ikke hensyn og kører alt 

for stærkt. Noter nummerpladen, og bestyrelsen vil kontakte politiet for nærmere påtale. Vi spørger 

kommunen for at afklare evt. lån af hastighedsmåler og samtidigt igen spørge om 

hastighedsdæmpende muligheder.    

– Indbrud – husk at se efter hinandens huse og få hjælp. Husk NABO-hjælp!!  

– Vejfest, fastelavn er afholdt.  

 

Ad 3: Det reviderede regnskab blev godkendt. Kassereren oplyste, at der var 4 restancer fra 2018, 

som vil blive opkrævet sammen med kontingent for 2019. 
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Ad 4: Budget godkendt med uforandret kontingent på årligt kr. 500,00, dog hæves budgettet til 

vandpytter og vedligeholdelse af vejkant fra 15.000,- til 25.000,-. 

Det blev bemærket, at velkomsttræer til nr. 35, 36 og 41 mangler. 

Ad 5:  

Vejfest bliver d. 24. august. 

Ad 6:  

- Forslag fra medlemmer: Fra Inger og Anders i 21: Forslag til at afskærme skraldespandene med et 

hegn el. lign. eller alternativt tage dem ind på grunden. Det ser ikke kønt ud, når de står fremme i 

længere tid. Svar: Vi kan henstille til, at man får lavet en afskærmning eller sætter skraldespandene 

in på grunden. Bestyrelsen kan ikke pålægge noget sådant men henstiller til, at beboerne følger 

opfordringen.   

 

Grene over rabat og vej skal klippes, se bekendtgørelse fra kommunen 

https://www.gribskov.dk/borger/natur-miljoe-og-trafik/trafik-og-veje/beskaering-langs-vejen/ 

 

 – Lægges på hjemmesiden. 

Ad 7: Valg til bestyrelsen: Niels, Svend og Kim var på genvalg og blev genvalgt. 

Ad 8: Som suppleant til bestyrelsen blev valgt Jesper Bai nr. 7. 

Ad 9: Revisor Eva Thunbo nr. 1 og revisorsuppleant Allan nr. 28. 

Ad 10:  

Bestyrelsen: 

- Eventuelt: De, der mangler at oplyse e-mail adresse og tlf. nr. på listen bedes sende dette til 

bestyrelsens e-mail: tvingsbakken.bestyrelsen@gmail.com 
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Forslag fra beboere 

Tvingsbakken 41:  

1. Juletræ med lys i ved opkørslen. Generalforsamlingen var positivt stemt for det. 

2. Sti i kanten af marken – Generalforsamlingen var ikke stemt for det. 

 

  

Lerindvending ved Ryagergårdsvej – begge sider: Simon Rigét og bestyrelsen er med og holder øje 

med det.  

Der vil blive div. høringer i løbet af i år, hvor vi agter at deltage. 

 

Hjertestarter – Det skal undersøges, om der kan fås en gratis. Den kan sidde ved Tvingsbakken 21.  

Info nærmeste hjertestarter: Bjørnehøjskolen eller Ree Golf klub.  

 

Mødet foregik i god ro og orden – og ingen ville hjem efterfølgende før alle øl var drukket 😊 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


